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Stavanger Seilforening 
Referat fra styremøte og 13.12.2022 

Skipperstuen kl 19- 21:00 

  

  

Til stede:       Finn Eide, Marit Hagland, Einar Cederløv, Ståle Hanssen, Ann-Kristin Hansen, 

Frank Billingstad og Lars Ole Gudevang 

  

Forfall:  Ingen          

 

 

Følgende saker ble behandlet: 

  

Sak 49/22      Godkjenning av referat fra styremøte 13.11  
 

Vedtak: Referat ble godkjent. 

 

 

Sak 50/22 Rapport fra driften og regnskap 

 

• Regnskap 

o Ikke mottatt momskomp enda 

o 55 000,- i lokale akt. midler mot 45 000,- i 2021  

§ basert på 89 medlemmer mellom 6-19 år i 2021 og 107 medlemmer i 

2022  

• Ifm. østavindstorm 16.11 røk oppankring i østenden av C bryggen som førte til skade 

på utrigger og strømsøyle. Fisk Undervannservice jobber med reparasjoner. Dette 

ligger inne hos IF som en forsikringssak men saken er ikke ferdigbehandlet.  

• Jollehus status; venter på fasade tegninger fra arkitekt for å kunne få endelig 

godkjenning fra kommunen 

• EM 2023 status; arrangement webside er under utvikling: https://eurilca.eu/event/276 

• Møte med kommunen ang. utbygging av klubbhus; styreleder og DL har vært i møte 

med kommunen for å diskutere muligheter for samarbeid om å utvikle nytt klubbhus 

med lik modell som andre idrettslag i Stavanger som et kommunalt idrettsanlegg. 
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Festeavgiften ble diskutert og kommunen skulle se på årsaken til at den er så høy. 

Kommunen ønsket styrevedtatt henvendelse om SS ønsker å se på muligheten for et 

samarbeid om å utvikle nytt klubbhus. 

• Sponsorjeger søknader; to søker som skal vurderes. 

• Sikkerhetsregler ifm. jolletrening; regler er skriftliggjort og skal henges opp i 

jollehuset. 

• Status leie Grasholmen; DL har vært i møte med Ambient AS for å diskutere 

muligheten for å leie alle båtplasser + areal på land(tiltenkt sniper) tilknyttet 

Grasholmringen 2.  

• Krabben; Einar Talgø bistår DL som tidligere i arbeidet med Krabben som i år vil få 

fokus på kranen som er 10år. 

• Strømpris/ strømstøtte; DL informerte om bakgrunnen for 5kr/kwh ifm. siste 

strømfaktura ut til båteiere: SS betalte 4,38kr/kwh til Lyse i perioden mai- oktober og 

det ble lagt på 62øre i adm. gebyr. SS har mottatt ca 100 000,- i strømstøtte i 2022. 

 

 

Styret tok rapporten til etterretning, men ønsket informasjon fra regnskapsfører om 

avskriving var rett i regnskapet. DL undersøker dette. Styret støttet 5kr/kwh selv om SS har 

mottatt strømstøtte. 

 

 

Sak 51/22 Budsjett 2023 

 

Styret vurderte forslaget fra DL som inneholdt noen nye summer: 

• 100 000,- til regattaseilerstøtte som utøvere kan søke på. Styrevedtatte kriterier. 

• 3 000 0000,- til påbygg av jollehus 

• ILCA EM a 1 000 000,- utgift og 1 000 000,- inntekt 

• 300 000,- i sponsor inntekter  

 

 

Vedtak: 

Styret ønsket ikke å vedta budsjett 2023 før styret har blitt informert om avskriving ref. sak 

50.  
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Sak 52/22 – Langtidsplan 2020- 30 

 

Styret gjorde små endringer på utsendt forslag fra DL. 

 

Vedtak: 

Langtidsplan 2020- 30 ble vedtatt og legges frem for årsmøtet. 

 

 

Sak 53/22 Ny tekst til §2 i «Reglement for Langøy» 

 

Forslag til ny tekst fra Langøykomiteen som inkluderer flere og er mer positiv basert på 

ønske fra kontrollutvalget og styret: 

 

§2 pr. 2022 

Foreningens medlemmer med familie har adgang til å benytte Langøy – gjerne sammen med 

gjester. Seilbåter som gjester Rogaland har også adgang. Alt opphold på øya skal skje på en 

slik måte at det ikke forårsaker skade på helse – materiell eller miljø. 

 

Forslag til ny tekst: 

 

§2  

Foreningens medlemmer har adgang til å bruke Langøy. Medlemmer kan ha med seg gjester 

som er i egen seilbåt. I tillegg er alle andre med seilbåt som er medlem av en seilforening 

velkommen. 

 

Alt opphold på øya skal skje på en slik måte at det ikke forårsaker skade på helse – materiell 

eller miljø. Langøys HMS regler skal følges 

 

Vedtak: 

Styret vedtok ny tekst til §2 og denne legges frem for årsmøtet. 
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Sak 54/22 Innsatspris 

 

DL presenterte sitt forlag. 

 

Vedtak: 

Styret var enig i DL sitt forlag og innsatspriser vil bli utdelt på årsmøtet. 

 

Sak 55/22 - Forslag til økonomisk støtte til regattaseilere 

 

DL presenterte DL/ TO sitt forslag. 

 

Styret diskutert forslaget, men ønsket å «tygge» på det til neste møtet. 

 

 

Sak 56/22 Neste styremøter 

 

Forslag til datoer og viktige punkter på agendaene 

 

• 24. januar 2023 

• 7. mars 

o Vedta regnskapet 

o Forberede årsmøtet 

• 21. mars årsmøte 

o Saker som et medlem ønsker behandlet på årsmøtet, må sendes styre senest to 

uker før årsmøtet. 

 




